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ARIKÖY TOPLU YAPI  
TEMSĠLCĠLER KURULU   

2010 YILI TOPLANTI TUTANAĞI 
 
Arıköy Toplu Yapı Temsilciler Kurulu 2010 yılı Toplantısı yapılmak üzere Yönetim Planına 
göre alınan toplantı kararı üzerine 02.04.2011 tarihinde saat 13.00’de Arıköy Sosyal 
Tesislerinde toplanıldı. Toplantıya geçilmeden önce yapılan incelemede: Toplantıya çağrı 
mektuplarının ; 64 temsilciye 17.03.2011 tarihinde Sarıyer PTT Müdürlüğünden taahhütlü 
olarak gönderildiği ve 12 – 16.03.2011 tarihleri arasında ise 95 temsilciye imza karşılığı 
verildiği,  yapılan yoklamada 159 temsilciden 92  kişinin Hazirun Cetvelini imzalamak 
sureti ile hazır olduğu ve   620   kat malikinin temsil edildiği  ve gerekli çoğunluğun var 
olduğu yapılan yoklamadan anlaşıldığından toplantı gündeminin görüşülmesine geçildi. 
 
GÜNDEM MADDELERĠ: 
 

1- Yönetim Kurulu Başkanı tarafından yoklama yapıldı. Toplantı açıldı Büyük Önder 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarının manevi huzurunda bir dakikalık 
saygı duruşunda bulunuldu.  

 
2- Toplantıyı yönetmek üzere Yönetim tarafından Divan Başkanlığına Ertuğrul Bilgin, 

.Bşk.Yardımcılığına A.Murtaza İmer  , Yazmanlığa  Osman Tahir Üncel  , Oy sayım 
Memurluklarına  Çağatay Öztürk. ,Recep Korkmaz   önerildi başka bir öneri 
olmadığından oylamaya geçildi ve önerilen isimler oy birliği ile seçildiler. Divan 
Heyetine toplantı tutanaklarını imzalama yetkisi oy birliği ile verildi. 

 
-Gündeme eklenmek üzere Sn. Erhan Başaran,Sami Görey ve Kamil Şahin  yazılı 
önerge verdiler 615 ada temsilcisi Sn. Oktay Aksu önerge lehinde söz alarak 
önergenin oylanmasını istedi yazılı önerge okundu önergeye göre 7.madde 
sonunda oylanmak üzere seçim maddesinin eklenmesi istendi. Divan başkanı 
Sn.Ertuğrul Bilgin Bu önergenin gündeme ve toplantının amacına aykırı olduğunu 
beyan ederek yönetim planının ilgili hükmünün değiştirilmesi gerekecektir. Bu 
nedenle önergenin gündeme alınmasının istenmesi halinde öncelikle kat mülkiyeti 
kanunun değişik 5711 sayılı kanunun 70.maddesine göre yönetim planının bu 
konuyu düzenleyen maddesinin değiştirilmesi gerekeceği,yönetim planının 
değiştirilmesi içinde 4/5 çoğunluğun imzası gerektiğini belirtti.Sn.İsmail Üğdül 
Dilekçeyi kaç kişinin imzaladığını sordu. Dilekçenin 3 imza ile geldiği Divan başkanı 
tarafından söylendi.  
Sn.Oktay Aksu söz aldı ve verilen  önergeyi savunarak açıkladı Koop. İle uyumlu 
bir çalışma olmadığını ve uyumlu  çalışma yapabilecek bir yönetimin iş başına 
gelmesi gerektiğini söyleyerek önergenin imzaya açılmasını istedi. Yönetim 
planının ilgili maddesini okudu.Sn.Nuran Sökmen söz aldı Seçim maddesinin 
yönetim planına aykırı olduğunu söyledi Sn.İsmail Üğdül Böyle bir maddenin ancak 
mevcut üye sayısının en az %10 unun imza vermesi gerektiğini 3 kişinin 
imzalamasının yeterli olmadığını belirtti.Divan başkanı seçimin Yönetim planının 
değiştirilmesi anlamına geleceğini ve aykırı olduğunu ancak önergenin işleme 
konulmasının oylanması gerektiğini bildirdi.Yn.Kur.Bşk. Şadi Yanık Kat Mülkiyeti 
Kanunu  İlgili maddeyi okuyarak Olağanüstü gen.Kurulun toplanmasının şeklini 
belirtti.itiraza sebep olmamak ve dava konusu yapılmaması için Önergenin işleme 
konulup konulmamasının oylanmasını Divan başkanı istedi. 3 sarı oya karşı 
Önerge oy çokluğu ile reddedildi. Ve Normal Gündeme devam edildi. 



2 

 

  
   
 

3- Arıköy Toplu Yapı Yönetim kurulu 2010 yılı faaliyet raporu ve gelir – gider 
hesaplarının okunmasına geçildi, Yönetim kurulu adına Sn. Şadi Yanık Faaliyet 
raporunu okumaya başladı. Bütçe detaylarına Muhasip Üye Sn.Cengiz Buyurgan 
devam edecek dedi. Sn.Şadi Yanık  Faaliyet raporunu okumaya devam etti. Divan 
başkanı Mali tabloların özet olarak okunmasını istedi Sn.Cengiz Buyurgan mali 
durum için söz alarak tabloları açıkladı.Mali durumda yapılan iki önemli değişikliği 
açıkladı.Bu değişikliklerin Mali tablolarla birlikte genel kurulun onayına sunulacağını 
bildirdi.Birincisi Kira gelirlerinin sadece kat maliklerine ait olduğu ve kiracıları 
ilgilendirmeyen masrafları karşılamakta kullanıldığını ve artan tutarın yenileme 
karşılığı olarak sonraki yıla devredildiğini. Diğer önemli değişikliğin ise gelir 
tablosunda ait olduğu dönemde faydalanan üyelerin bu gidere katılmasını 
sağlayabilmek için 31.12.2010 tarihi itibariyle çalışan tüm personelin kıdem 
tazminatının hesaplandığını ve hesaplanan tutarın bu yılın giderlerine eklendiğini 
açıkladı.Bu yöntemle iki ayrı Gelir Gider tablosu hazırlandığı bilgisini vererek 
Yapılmış olan mali tabloları bu şekilde Genel kurulun onayına sunacağız dedi. 
Daha sonra bilanço ve gelir tablolarına ilişkin  açıklamalarını yaptı. 
Bilanço ve gelir tabloları görüşüldükten sonra 4 sarı red oyuna karşı oy çokluğuyla 
kabul edildi 

 
 
4- Arıköy Toplu Yapı Yönetimi Denetim Kurulu 2010 yılı faaliyet raporu okunmasına 

geçildi.  Sn. Mehmet Güven  Denetim kurulu raporunu okudu. 
 

5- Raporların ve Bilançonun görüşülmesine geçildi, Çalışma raporu ve mali tablolar 
hakkında konuşacak ada temsilcileri belirlendi Sn.Ayhan Toraman,Sn.Oktay Aksu 
ve Sn.Nesrin Çelik ve Füsun Yaman söz istedi. 626 Ada temsilcisi 
Sn.Prof.Dr.Ayhan Toraman söz aldı Koop.Genel kurulunda site yön.arasında 
sürtüşme olduğunu bildirdi. Bu toplantının yasal olması için Denetim raporunun 10 
gün önceden bildirilmesi gerektiğini belirtti. Denetim kuruluna verdiği dilekçeyi 
söyledi ve bu dilekçenin Yönetim kuruluna iletilmeden cevabının  bana verilmesi 
gerektiğini bildirdi. Vermiş olduğu dilekçeyi okudu. Genel kurul kararı olmadığı için 
Yönetim kurulu üyelerinin Aidat ödemeleri gerektiğini bildirdi, Yönetim kuruluna 
Telefon alındığını , Servislerin kullanıldığını ,tesislerden yararlandığını, Bunların 
yasal olabilmesi için bu şekilde  Genel Kurul kararları alınması gerektiğini .Ayrıca 
Sadece faizlerin fona ayrılması şeklinde bir genel kurul kararı olduğunu yönetimin 
yapmış olduğu çalışmanın ve ayrılan karşılıkların Yön.Kurulundaki arkadaşların da 
belirttiği gibi Genel kurulun onayına sunulmasını söyledi ,Ayrıca neden Kira gelirleri 
eşit pay edilmiştir , İşten çıkarılan personel için fondan ödenen tazminat tutarının 
açıklanması gerektiğini, Kooperatif tarafından Depoyla birlikte verilen 50.000 TL 
malzeme olduğunu depocunun çıkarıldığını ve bu sistemin doğru olmadığını belirtti. 
Koop. Siteye 8 adet mutfak yapmıştır buradaki malzemeler en alt kattaki mutfağa 
taşınabilir . Tesisteki mutfakta hijyen kurallarına dikkat edilmemektedir dedi. 
Bundan sonra Divan başkanı konuşmacıların 5 dk. İle sınırlandırılmasını oya sundu 
ve oy birliği ile kabul edildi.Sn.Oktay Aksu söz aldı gündeme madde eklenmesi için 
verilmiş önergeyi tekrar aktardı  ve çift başlı bir yönetimin olmaması için bu şekilde 
bir önerge verildi dedi. Site yönetiminin bakımsız evlerin çitlerini ne zaman 
tamamlayacağını,  Arı tv. Sisteminin değişmesi ve yenilenmesi gerektiğini Denetim 
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kurulunun da belirttiği Kiracı ve Ev sahiplerinden olan alacakları nasıl tahsil 
edilecek . Bir Ziraat Müh. Var mı? Denetim kurulu çevre ve peyzaj faaliyetlerindeki 
hizmet kalitesinin iyi olduğunu nasıl tespit etmiş,Ask ile yapılan protokolün ne 
olduğu, Ask kar edemezse kapatacak mıyız.? Diye sordu. Sn.Nesrin çelik Söz Aldı. 
Ask ve sosyal tesis ile ilgili konuştu ve Tesislerin yönetilmesi için Ask’nın 
kurulduğunu.Bir protokol düzenlendiği söylenmiştir kendi dönemimizde bir protokol 
yoktur . Site ile yapılan ilk toplantıda Bizimle çalışmak istediklerini Ancak biz 
bütünlük olması açısından olağanüstü toplantı yaparak yönetimi kendilerine 
bıraktık.Nihai amaç Ask nın tesislerin tüm giderlerini karşılaması olmamalı 
dedi.Füsun Yaman  genel olarak sosyal amaçlarla ilgili konuşmak istedi. Ve İstinye 
parka konulan servisin kaldırılması gerektiğini ,Bilet fiyatlarının artırılması 
gerektiğini bildirdi. Mahmut Yapıcı söz aldı, yapılmış olan çalışmalar için teşekkür 
etti. Mevcut Yönetimin Site için önemli olduğu ve kurulacak işletme kooperatifinin  
Bu yönetimle çalışması gerektiğini belirtti. Kapalı bir basket sahamız olmalı dedi. 
Aydın Şalcı önerileri olduğunu belirtti ve yeni Tv kanalları açılırsa Discovery Ve 
National geographic kanalı olmalı dedi. Çevre düzenlemesi için fedakarca 
çalışıldığını ve bu siteye bir sera veya botanik bahçesi olmalı dedi.Bu konuda bir 
yardımım olursa bedelsiz yardım edeceğini belirtti.İsmail Üğdül söz aldı Yönetimler 
arasında çekişme olduğu bunun sitemize zarar verdiği.Önümüzdeki günlerde Site 
yönetimimizi nde Mahkeme ile uğraşabileceğini bu yönde bazı şikayetlerin 
olabileceğini. Uskumru köyden sonra Site girişine kadar yollarda Işıklandırma 
olmadığını , Sitemizde bir Ambulans olmadığını bunun Kooperatif veya Site 
Yönetimi tarafından sonuçlandırılması gerektiğini söyledi.  Den.Kur.Başkanı 
Sn.Mehmet Güven, Ayhan beyin verdiği dilekçenin cevabının verileceğini 
,dilekçenin Denetim kuruluna 30 03.2011 tarihinde verildiğini Aradan sadece 3 gün 
geçtiğini Dilekçenin mutlaka cevaplandırılacağını ayrıca Oktay beyin söylediği 
çevre bakım hizmetlerindeki hizmet kalitesi raporda tespit edilmiş değil 
gözlemlenmiştir diye yazılmıştır dedi. Yönetim kurulu üyesi ve ASK Derneği 
başkanı olarak Sn.Şenol Buğra Söz aldı,Ayhan bey’e saygımız var ancak bizde 
yaptığımız hizmetler için kendilerinden fikirlerini aldığımızda bunun icazet alma 
şeklinde olmaması gerektiğini bizim yaptığımız işlere ve fikirlerimize de saygı 
duyulması gerektiğini söyledi.  Ask ile ilk göreve geldiğimiz zaman toplantı yaptık ve 
kendileri ile çalışmayı istedik.Ancak Nesrin hanımın da az önce belirttiği gibi bizimle 
çalışmak istemediler ve olağanüstü genel kurul yaparak yönetimi bize bıraktılar. 
Seçildikten sonra arkadaşlar  Başkan olarak beni seçti.seçildiğimiz dönem yaz 
mevsiminin başlangıcı olması nedeniyle zor bir dönemdi bu sebeple Bazı 
eksikliklerimiz olmuştur. Asansör ve Mutfak sorunu için ayrıca bilgi vermek isterim. 
Asansörün yapımına 3 gün içerisinde başlanacağı Koop. Gn.Müdürü Süleyman bey 
tarafından o zamanki Tesis müdürümüze bildirilmiş biz de özellikle yaz dönemi 
olması ve yaz okulu faaliyetlerinin yapılması sebebiyle ki bu süre içerisinde gerekli 
güvenlik önlemlerinin alınması da gerekliydi, bu çalışmanın yapılmasının sakıncalı 
olduğunu düşünerek Kooperatife çalışmanın ertelenmesi gerektiğini ilettik Koop.bu 
isteğimizi olumlu bularak çalışmayı geciktirdi.Asansör yapıldıktan sonra ruhsatı 
olmadan çalışması sakıncalı olduğundan ruhsatı bekledik ve ruhsatların bir 
fotokopisi bize verildi.Yönetime geldiğimizde en alt katta Su ,doğalgaz ve elektrik alt 
yapısı yapılmış bir Mutfak olduğunu gördük bu mutfak şimdiye kadar servis 
asansörü olmadığı için daha önce kullanılmaya başlanmamıştır. Aşağıdaki mutfak 
Tabldot mutfağı veya bulaşıkhane olabilir. Şimdiki mutfak ise etrafı açılarak ve 
uygunsa cam ile kapatılarak modern bir mutfak haline getirilmeli modern 
restaurantlar bu şekilde hizmet vermektedir. Ayrıca Rest.içinde  merdivenin 
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olmaması gerekir bunun gibi bazı değişiklikler yapılmalı kimse merdiven altında 
yemek yemek istemez. Bu şekilde Restaurant kapasitesi artar şimdiki kapasite 
ancak 100 kişi almaktadır.Bunun gibi bazı değişiklikler için yine koop.ile birlikte 
çalışmak gerekir. Mevcut gergin ortam tesislere kadar yansımaktadır bu durum 
ortadan kaldırılmalıdır. 
Sn. Cengiz Buyurgan mali konularla ilgili söz aldı. Ayhan beyin verdiği dilekçede 
belirttiği ve yönetimi ilgilendiren konularda cevap vereceğini söyledi. Koop. Genel 
kurulunda benden önceki konuşmacı koop.yönetiminin ücret almaması gerektiğini 
gerekiyorsa ücretin Site yönetimine verilmesi gerektiğini söyleyince  cevap vermek 
gereği hissettim ben kendimi Cengiz Buyurgan tanıttım ve Yönetim adına 
çıkmadığımı belirttim. Biz Ücret almıyoruz  Ayhan bey Geçmiş iki genel kurula 
bakarak  aidat için karar alınmadığı belirtti. Böyle bir karar olmasa bile Biz 
yaptığımız bütçede aidat hesabını  1060 kişi üzerinden yaptık. Bu kabul edildi 
bunun adı zımnen kabuldür. Ayrıca  2007 yılının Genel kurul kararında bu yönde bir 
karar alınmıştır dedi ve ilgili maddeyi okudu İlgili madde aynı zamanda Projeksiyon 
perdesine yansıtılarak tüm üyelere gösterildi.Ayrıca bu konuda bir vergi ziyaı cezası 
söz konusu değildir.Servislerden yararlandırılması kararı 01.04.2011 tarihinden 
itibaren  tarafımızdan askıya alınmıştır istenirse kullanım sayısı kadar geri ödeme 
yapılabiliriz ben kendi adıma sanırım yılda 4 veya 5 kez kullandım. Telefon 
kullanımları ise geçmişten gelen bir (2008) uygulamadır istenirse durdurulabilir (İlk 
telefon alımının olduğu 2008 tarihli bir fatura projeksiyon ekranına yansıtıldı ).Tesis 
kullanımıyla ilgili genel kurul kararı olmadığı söylendi bununla ilgili bir karar vardır 
dedi. Ve Genel kurula ; 28.03.2010 tarihli Ask genel kurulunda alınan kararı okudu , 
Bu kararda Yönetim kurulu ve denetim kurulu üyelerinin tesislerden ve spor 
aktivitelerinden  ücretsiz yararlanması kararı alınmıştır bu toplantıda Divan başkanı 
Sn.Ayhan Toraman’dır ve ASK yönetim kurulu başkanı Sn.Nesrin Çelik’tir. Ask, ve 
Site  tüm muhasebe işlerini iki kişi ile yapıyor. Ask bünyesinde çalışan iki kişiye ise 
nakit alımlarını yapan kasiyer gözüyle bakılabilir bu arkadaşlardan biri haftada 
sadece 3 gün gelmektedir. Genel kurulu meşgul etmemek için diğer konularda  
konuşmayacağım ve gerekli Cevapları Denetim kuruluna 
ileteceğiz.Yön.Kur.Bşk.Sn. Şadi Yanık söz aldı ve Traktör ve site elemanlarının 
neden bahçesine geldiğini anlatmak istedi. Benim bahçem yıllardır yapılıdır ,bende 
fazla bulunan sahibi olduğum Fayans , Buzdolabı Cam masa , Sehpa, Dolap ve 
bunlar gibi   çalışanlarımıza verilmek üzere ayırmış olduğum bazı eşyaları almak 
üzere geldi.Ayırmış olduğum Fayanslar ise Arıtepe tesisi makine dairesinde 
kullanılmıştır. Buzdolabı ise yine Arıtepede kullanılmak üzere gönderilmiştir.      
Ayhan bey söz aldı. Bu Genel kurulda verilecek ücretler  için karar 
alınmalı,Tazminat karşılıkları ve fon ayrılması için karar alınmalı Sitede çalışan 
personel vergiden muaf olarak çalıştırılıyor, en azından muhasebe bölümünde 
çalışan arkadaşların vergi ödemelerinin yapılması gerekir ayrıca  Denetim kurulu 
raporu her üyeye gönderilmeli dedi. 
 

6- Yönetim ve Denetim Kurullarının ayrı ayrı aklanması için oylamaya geçildi  Yönetim 
kurulunun Aklanması oylandı ve 3 sarı  red karşılığı oy çokluğu ile aklanması kabul 
edildi ,Denetim kurulunun aklanması için oylama yapıldı ve 2 sarı red karşılığı oy 
çokluğuyla aklanması kabul edildi. 
  

7- 2011 yılı Tahmini Gelir – Gider Hesabı ile çalışma programını içeren İşletme 
Projesinin görüşülmesine geçildi işletme projesi genel kurulun görüşüne detaylı 
olarak sunuldu Sn.Şenol Buğra söz aldı, Denizbank ile yaptığı görüşmeyi anlattı ve 
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bütçe görüşmelerinin  bunun üzerinden gitmesi gerektiğini Denizbank ile anlaşılırsa 
hesap açan her üye için üyenin vereceği 48 ay ödeme talimatı karşılığı 1 aidatı 
Denizbank ödeyecek. Tenis kortlarından bir tanesinin kapatmayı kabul ettiler. 
İleride basket sahalarının da kapatılmasını sağlayabiliriz. Ayrıca verecekleri kartlar 
bizim Ask da kullandığımız kartın yerini alacak şu anda kullandığımız kart sistemi 
oldukça sorunludur , Tesisteki ve sitedeki tüm Kapı girişlerini bu kartlarla 
yapabileceğiz. Bununla ilgili tüm yatırım Denizbank tarafından yapılacak. Bizden 
istedikleri ise Sahanın kapatılmasından sonra üstüne ASK’nın yanında Kendi 
logolarını kullanmak .  Bu konuda genel kurulun yetki vermesi gerekebilir. 
Sn.Cengiz Buyurgan  söz aldı.ve 2011 İşletme projesini açıkladı.Bütçeyle ilgili bazı 
maddelerin ayrı ayrı oylanmasının doğru olabileceğini, Ayrılan karşılıklarla ilgili 
oylamanın yapılması gerektiğini iletti .Divan başkanı tüm bütçe ve işletme 
projesinin oylanacağını kabul edilirse tüm maddelerinde kabul edilmiş olacağını 
söyledi.Bunun üzerine Cengiz Buyurgan yönetimin Yapmış olduğu bütçeyi ve ilgili 
maddeleri tek tek açıkladı. Yapılan bütçeye göre aidat ilk 4 ay 140 sonraki aylarda 
160 tl olarak hesaplanmıştır Bütçe uygulamalarındaki detaylar ise şu şekildedir : 1 
– Yönetim ve denetim kurulu üyeleri herhangi bir ücret almayacak sadece aidat 
ödemesinden muaf tutulacaklardır.2- Kiraların ayrı bir hesapta takibi ile mevcut fon 
uygulamasına devam edilecektir.3- Kıdem tazminatı karşılığı uygulamasına devam 
edilecektir. 4-Yönetim ve Denetim  kurulu üyeleri Servislerden ve tesislerden 
ücretsiz yararlanacak.5-Bahçeleri bakımsız ve/veya çiti olmayan evlerin bahçe ve 
çitlerinin yaptırılıp bedelinin ilgili üyelerden tahsiline Yönetim kurulu yetkilidir. 6-
Yönetim kurulu bütçe fasılları arasında aktarma yapmaya ve gerekirse yeni fasıllar 
açmaya yetkilidir. Yönetimin yapmış 2011 yılına ait bütçe (Toplantı tutanağına 
eklenecek) ve bütçe uygulama detayları oy çokluğu ile kabul edildi. 

 
8- 2011 yılı Kat Maliklerinin ödeyeceği Aylık Avans miktarının belirlenmesi maddesine 

geçildi Yönetim kurulu ilk 4 Ay 140 TL, sonraki 8 Ay 160 TL olmasını önerdi. 
Sn.İsmail Hakkı Güneş aidatın 100 TL olması gerektiğini ,Sn.Cengiz Güngör 
Aidatların 140 TL olarak kalmasını  Mahmut Yapıcı Aidatın olabilirse 150 TL olması 
gerektiğini olmazsa zaten ek aidat talep edilebileceğini iletti. Sn.Şadi Yanık aidat 
tutarının 160 TL olması gerektiğini bu şekilde oylanması gerektiğini söyledi.Cengiz 
Buyurgan Bütçenin 160 TL olarak oylanması gerektiğini istedi .En düşük tutardan 
başlamak üzere oylamaya geçildi. 100 TL aidatın kabulü  için 1 oy verildi . 140 TL 
oylandı 1 oy verildi, 150 TL için 1 oy verildi. 

 
Yönetimin hazırladığı 2011 yılına ait bütçe için talep ettiği ilk 4 ay 140 TL takip eden 
8 ay 160 TL Avans aidat için oylama yapıldı ve öneri oy çokluğu ile kabul edildi.  
  

9- Dilek ve temennilerde , Şadi bey Lütfiye Yiğit’in ayrılmak istediğini ve yerine 
Rüstem Aslan’ın geleceğini aktardı. Necat Saraç söz aldı Sosyal tesislerin 
belediyeye ait olduğunu ve bu konuda belediye ile sözleşme yapılması gerektiği, 
Orhan Uyar söz aldı sağlık hizmeti üzerine kooperatifin tam teşekküllü bir ambulans 
alımasını ve siteye hibe etmesini ve ask tarafından işletilmesini iletti, boğaz içi 
beton fabrikasının usule uygun olup olmadığı hususunda ilgimizi rica etti. Asaf 
Günhan söz aldı sağlık ocağı yapılamayacağı ancak taksi durağı açmak suretiyle 
bu eksiklik giderilebilir. Handan Türkoğlu söz aldı yollara araç park edilmesini 
uyarılmasını iletti. Siteninin bir acil durum planı olması gerektiğini iletti. Sitenin tek 
çıkışı olduğunundan siren sistemi konulmasını önerdi, acil durumlarda en az 
zekeriyaköye kadar götürebilecek bir araç bulundurulmasını iletti. Nuran sökmen 
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söz aldı yönt. Ve dent. Kuruluna teşekkür etti. Sokaktaki köpekler nedeniyle 
dedikodu halinde olduğunu ve bunu kesin bi dille belirtelim veya çözelim dedi. 
Yolların ışıksız olmasını, iett ile görüşüp Boğaziçi üniv. Gelen görevli otobüsün 
sitemizdeki öğrencileri de alması görüşülsün. Servis ücretleri sübvanse edilecek mi 
edilmeyecek mi , Arıtma tesisindeki çalışmaları hakkında bilgi verdi. Bakteri 
ürettiklerini iletti.  
 

10- Görüşecek başka bir konu olmadığı için genel kurula son verildi. Saat 16:45 
 

 
 

DĠVAN BAġKANI      BAġKAN VEKĠLĠ 
Ertuğrul BĠLGĠN                               A.MURTAZA ĠMER   

 
 

YAZMAN 
OSMAN TAHĠR ÜNCEL  

 
 

 
 
 

OY SAYIM MEMURLARI 
 

 
ÇAĞATAY ÖZTÜRK    RECEP KORKMAZ 

 
 
 
 
 

Ek:  2011 yılı işletme projesi 
  


